
Zapisnik Mjesnog odbora Delnice 

Datum: 13. kolovoz 2021. 

 

Dnevni red:  

1.) Obrazloženje zamjene vijećnika u Mjesnom odboru Delnice 

2.) Pregled rada Mjesnog odbora Delnice 

3.) Prijedlog vijećnice o postavljanju klupica kod Doma zdravlja 

4.) Razno 

 

ZAPISNIK 

Prisutno je 5 vijećnika Mjesnog odbora Delnice. 

Prisutni vijećnici: Leoni Glad (HSP), Tomislav Kezele (HSP), Ivan Piškor (HSP),  

Alen Briški (SDP), Ivan Rački (HDZ) 

1.) Obrazloženje zamjene vijećnika u Mjesnom odboru Delnice 

Predsjednik Mjesnog odbora Delnice Ivan Piškor (HSP) obrazložio je razlog zamjene vijećnika 

iz redova HSP-a. Bivši vijećnik MO Delnice Damir Rajčić želi se u potpunosti posvetiti radu u 

Gradskom vijeću te smo iz tog razloga napravili zamjenu vijećnika. Novi vijećnik u MO 

Delnice iz redova HSP-a je Tomislav Kezele. 

 

2.) Pregled rada Mjesnog odbora Delnice 

Predsjednik Mjesnog odbora Delnice Ivan Piškor (HSP) dostavio je svim vijećnicima dokument 

u kojem se može vidjeti što je do sada napravljeno i na koje točke nismo dobili povratne 

informacije od strane Grada Delnica. Vijećnici MO Delnice napravili su analizu nekoliko 

zanimljivih točaka koje ćemo prezentirati vlasti. 

 

3.) Prijedlog vijećnice o postavljanju klupica kod Doma zdravlja 

Leoni Glad (HSP) predstavila je ideju o postavljanju klupica kod Doma zdravlja Delnice. S 

obzirom na naš mali proračun, u dogovoru s Domom zdravlja mogli bi postaviti nekoliko 

klupica. Nažalost, Dom zdravlja u Delnicama jedan je od onih koji nema niti jednu klupicu u 

svojem okruženju te smatramo kako bi upravo taj dodatak mogao dobiti pozitivne reakcije naših 

sugrađana. Svi prisutni vijećnici složili su se s prijedlogom Leoni Glad (HSP) te će predsjednik 

MO Delnice Ivan Piškor (HSP) dogovoriti sastanak s predstavnicom Doma zdravlja Delnice i 

obaviti razgovor. 

 

 



4.) Razno 

a) Dušanka Crnković (PGS) pismenim putem obratila se Mjesnom odboru Delnice te moli da 

se na kanalice na cesti koje vode prema Vidmu stave zaštitne mrežice ili nešto drugo kako bi 

se smanjio promjer rupa. Djeca koja žive kod Vidma voze se biciklima i romobilima te im 

kotačići upadaju u te rupe koje predstavljaju ugrozu za naše mališane. Molimo Grad Delnice 

da navedeni problem riješe u čim kraćem roku. 

 

b) Ivan Piškor (HSP) napominje kako na putu od Lidl-a do skretanja za Japlenški vrh i Vučnik 

nema niti jedne kante za smeće. Također, na šetalištu od benzinske postaje Petrol do skretanja 

prema Lučicama nema niti jedne kante za smeće. Nije rijetkost da netko baci smeće na 

neprimjereno mjesto, stoga molimo Grad da na tim lokacijama postavi kante za smeće. 

c) Ivan Piškor (HSP) upozorava na lošu preglednost na raskrižju Mesničke ulice i Supilove 

ulice. Vozila koja dolaze iz Mesničke ulice imaju loš pregled na nadolazeća vozila s njihove 

lijeve strane. Molimo da se na toj lokaciji postavi ogledalo koje bi poboljšalo preglednost samog 

križanja. 

d) Ivan Piškor (HSP) upozorava na bacanje otpada u blizini izletišta Potok. Prema 

informacijama ljudi koji su nam dostavili fotografije rečeno je da su obavijestili nadležne o 

ovome problemu ali da nažalost nitko još nije reagirao. Ovim putem molimo Grad Delnice da 

ukloni otpad i spriječi odlaganje otpada na toj lokaciji koja je u blizini izletišta Potok.  



 

 

 

 

 

 




